
PPFEYDENT
N1l/l,:. i ,'.'il. OCLAW^EK

', ,'" n" i:'trJK 11/1J

8Z-et-)c, Vv c-OCI'AWEK

t.0003,38.20,t7

".. t ;i
:;'. , h,.'i$. tiJi -,Jt 

I
'-r,.rr.,ltrr

Woclawek, dnia 12 czerwca 2017 r.

Pan

Krrysdof Kukucki

Radny Rady Miasta Wloclawek
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Odpowiadajqc na interpelacjg miedzysesyjnq w sprawie pzebudowy ul. Harcerskiej na osiedlu
Michelin upzejmie informujg, i2 ze zrozumieniem podchodzg do pzedstawionego pzez pana

problemu, niemniej jednak w lym roku nie jest mo2liwym wprowadzenie do realizacji wnioskowanego
zakresu rob6t, gdy2 na bie2qcy rok rozdysponowano srodki finansowe przeznaczone na zadanie
inwestycje pn.: 

"Pzebudowa 
d169 gminnych".

Nadmieniam, 2e Gmina Miaslo Wloclawek sukcesywnie realizuje zadanie pn. ,,pzebudowa
dr6g gminnych". Zakres prac w roku 2017 pzewiduje pzebudowe ul. Spokojnej, Sokolej, pszczelej,

Samiej, Parkowej, Sasankowej, Wzosowej, Jastzgbiej.
Jednocze6nie informujq, 2e ww. inwestycja zostanie zaproponowana do projektu planu bud2etu

na rok 2018 po wydaniu opinii gestor6w sieci w zakresie planowanych prac modemizacyjnycn
i inwestycyjnych w pasie drogowym.
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Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta
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